

Contract No. HY/2018/02

Central Kowloon Route – Kai Tak East

24th August 2024

Site Visit to Community Liaison Centre & Kai Tak East site
by The Hong Kong Institution of Engineers (Civil Division) and
The Chartered Institution of Highways and Transportation (Hong Kong)

The Hong Kong Institution of Engineers (Civil Division) & The Chartered Institution of Highways and Transportation (Hong Kong) visited Central Kowloon Route (CKR) – Kai Kai Tak East (KTE) site on 24th August 2024.

The visit commenced with an informative presentation at the CKR - CLC, providing participants with comprehensive information about the CKR Project. After the presentation, participants joined the site walk where they could learn more about the construction methods and techniques of the Kai Tai Interchange.

香港工程師學會(土木分部) 及 英國特許公路及運輸學會(香港分會)

參觀中九龍幹線社區聯絡中心及啟德東工地

香港工程師學會(土木分部)及英國特許公路及運輸學會(香港分會)於 2024 年 8 月 24 日參觀中九龍幹線社區聯絡中心及啟德東工地。

一眾參加者在中九龍幹線社區聯絡中心，透過工程團隊詳盡的講解，了解中九龍幹線工程項目。參加者其後移師至啟德東工地，進一步了解啟德交匯處的建造方法和施工技術。

Contract No. HY/2018/02

Central Kowloon Route – Kai Tak East



Contract No. HY/2018/02

Central Kowloon Route – Kai Tak East

